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EKSTRAORDINÆRT SKOLEBESTYRELSESMØDE KRABBESHUS  
 

Mødedeltagere:   
 Tina Kjøge  
 Katharina Stendys Hammer (mødeleder) 
 Erik Linderoth (Afbud) 
 Pia Harritz (Afbud) 
 Gitte Risgaard  
 Svandis Funder Svendsen 
 Christina Harring     
 Karen Bjerregaard Poulsen (Afbud)     
 Tina Damgaard (Afbud) 
 Rita Bjerregaard 
 Simon Fester Thaysen  
 Jakob Holten Olsen  
  
  
   
Mødedato: 21. februar 2023 kl. 19:00 på Dalgas Allé 22 
 
 
 

                Emne                                Referat 

1. 
 
 

Henvendelse til BFU 

• Opsamling på møde med 
forvaltningen 25. januar ang. 
bestyrelsens henvendelse til 
BFU. 

• Der har været afholdt møde og 
formand / skoleleder ønsker at 
give bestyrelsen en orientering: 
 

• Vi kan ikke bede om midler med 
tilbagevirkende kraft  

• Vi har lavet underskud 22 og 
brugt penge vi ikke har 

• Vi kan søge midler fremadrettet i 
forbindelse med budget 24 (på 
linje med det, vi har gjort 
tidligere år i høringssvar) 

• Vi kan også lave en 
ekstraordinær henvendelse 
(med udgangspunkt i aktuel 
status) 

• Kun brandsikkerhedsmæssige og 
arbejdsmiljømæssige forhold 
kan gøre, at der sker noget 
straks 

 
Orientering om mødet d. 25. januar.  
 
Krabbeshus Heldagsskole har brugt midler, som 
skolen ikke har i forbindelse med de 
organisatoriske ændringer og nye rammer i 22.  
Skolen skulle have sagt stop og søgt midler, inden 
de bliver brugt. Der kan ikke søges med 
tilbagevirkende kraft. Krabbeshus Heldagsskole 
har været ”spenders og ikke cutters”. Skive 
Kommune er cutters.  
 
KSH og JHO har forklaret, at der tidligere har 
været søgt midler, men dem er der ikke blevet 
taget højde for. (bl.a. i høringssvar de sidste 2 år 
og i forbindelse med ny organisering på 
specialskoleområdet. 
 
Det blev drøftet muligheden for at anvende ØD.  
 
ØD’en er brugt bl.a. pga. elever på reduceret tid. 
Krabbeshus har valgt at investere for at få 
eleverne i skolen.   
 
Det forventes at skolen ender med et underskud 
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• Orientering om møde med 
brandmyndighederne vedr. CKL-
indskoling 

• Status APV. 
 
Handlemuligheder: 

• Nyt skriv til udvalget? 

• Udløser besøg af 
brandmyndighederne noget? 

• Skal vi kontakte arbejdstilsynet 

• Skal handicaprådet involveres 
igen? (Handicaprådet har været 
involveret i forbindelse med 
opfølgning på elever på 
reduceret skoletid) 

 
 
KSH / JHO 

på godt 2 mio i 22 og dermed nyt ØD på -480.000 
kroner. Foreløbigt regnskab 22 udleveret. 
 
Der er mulighed for at søge midler for 2024.  
Der kan søges midler i hvis der ting i forhold til 
brandsikkerhed/APV.  
 
JHO orienterede om Brandtilsyn, herunder 
kategorisering af lokaler. Skolen har fået 
brandteknisk rådgivning i forhold til CKL’s 
indskolingslokaler. Der er umiddelbart ikke noget 
ulovligt, men lokalernes kategorisering bør 
tjekkes og opdateres i hele det område 
specialskolen benytter på Dalgas Alle. Derudover 
bør der etableres et ABA-anlæg for at sikre 
brandforholdene 100% og fjerne al tvivl. 
 
TO DO: 
- JHO undersøger muligheden for Automatisk 
BrandAlarm (ABA) gennem Brandpuljen.  
- JHO vil få specialafdelingens lokaler vurderet i 
forhold til kategorisering hos 
bygningsmyndigheden i Skive kommune.  
- Det blev besluttet at aftale møde med 
handicaprådet vedr. tildelingsmodel og praksis 
med elever på reduceret uv-tid. Ledelsen finder 
forslag til dato til møde med Handicaprådet. 
Gerne i perioden mellem deres 2 møder 25/3 – 
25/4 2023 
- Det blev aftalt, at KSH snakker med Majbritt fra 
Handicaprådet forud for byrådets temamøde 
ultimo februar. 
- Der efterspørges cases, hvor der beskrives 
ressourcebehovet samt oversigt over elever på 
reduceret uv-tid. 
 
 
 

6. Evt. 
 
 
 

Næste møder: 

• 6. marts 2023 på Strandvejen 

• Forældremøde 27. marts 2023 

 


